
Till Bollebygds kommunfullmäktige 

FRÅGA  Till 
Lars-Erik Olsson

– Hur går det med modulerna på Lokes väg ?
– Samt vet du vad är den totala kostnaden för projektet uppe i nu? 

   

Daniel Persson (SD) 
       D P


